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Zápis z jednání předsednictva UNO_07 

 

pro členy předsednictva, 

 pracovníky UNO, zástupce sekcí 

Ing. Marek Podlaha – předseda UNO 

 

ZÁPIS 
ze 7. zasedání předsednictva UNO 

 

Datum: 4. listopadu 2010 
Čas:  od 16 hod. jednání předsednictva UNO, od 15 hod. jednání s PN UNO 

Místo:  Krajský ú řad - zasedací místnost č. 320 
  tel: 737 470 824, Mgr. Vystrčilová 

 

Program zasedání 

1. Kontrola plnění úkolů 

2. Informace z komisí a výborů 

3. Informace ze sekcí 

4. Info ke konferenci o daňových asignacích organizovaná UNO 

5. Granty na PC a internet 

6. Semináře UNO na podzim 2010 

7. Webové stránky UNO 

8. Různé 

 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 

• Pan Podlaha uvítal všechny přítomné, konstatoval, že jsme usnášení schopní a zahájil 
jednání.  

• Na úvod jednání pan Beil přizval hosta pana Jiřího Tošnera, který představil projekt statut 
ceny „Křesadlo 2010“, který pořádá HESTIA – národní dobrovolnické centrum, jelikož 
příští rok bude rokem dobrovolnictví. Chtěl by nějakým způsobem navázat spolupráci, 
sehnat sponzory, kteří zaplatí výrobu tzv. křesadel.  

• Dále byla hostem p. Palacká (os ADRA), která je v pracovní skupině OK seniorů, referovala 
o vytvoření dotačního titulu OK pro akreditaci dobrovolníků.  

• Pan Podlaha na závěr řekl, že akce podpoříme, ale musí sami navrhnout, co se po nás chce. 

 
K bodu 1. – Kontrola plnění úkolů  
Žádné důležité úkoly z minulého jednání nevyplynuly. 

 

K bodu 2. programu – informace z komisí a výborů 
Byly mailem pozvány na dnešní a i další jednání předsednictva UNO všichni zástupci komisí a 
výborů OK nominované za UNO, nikdo se zatím neozval. 

 

K bodu 3. programu – Informace ze sekcí UNO  
 
Olomoucká sekce – p. Beil  
Ol.sekce organizuje semináře, které jsou zveřejněny na jejím webu Do konce měsíce listopadu nás ještě čeká 
víkendové pásmo "Nadělme si svobodu" organizované opět sdružením TSO (26. - 28. 11. 2010, 
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http://www.nadelmesisvobodu.cz/) a přednáška pořádaná Nadačním fondem OKNO "Írán - pod šátkem se 
skrývá krása" (30. 11. 2010, http://sites.google.com/site/olomouckasekce/aktuality/pozvankanaprednasky) 
Ve spolupráci naší sekce a občanského sdružení TSO se konal cyklus přednášek s historickou tematikou 
prodchnutou nádechem tajemna. Účastníci si mohli vyslechnout dvě přednášky o Děvínu a Velké Moravě a 
také o tajuplné Olomouci. V týchž prostorách uspořádalo Občanské sdružení Krále Ječmínka "První 
olomoucké dýňobraní". To se setkalo s ohlasem čtyřicítky lidí, kteří se nebáli přinést i své dýňové speciality 
na ochutnání přítomným. 

 
Sekce pro rodinu – p. Saitzová 

• Informovala o tom, že v Jeseníku proběhlo regionální setkání MC 

• Sekce ve spolupráci s Olomouckým krajem přichystala akci – Dny pro rodiny 25. – 27. 11. 
2010 v budově Přírodovědecké fakulty – na pobočce Sluňákova.  

• Dále chystá přednášky o výchově dětí a nejrůznější témata pro rodiče – 9.12.2010 – Proč 
dětem vyprávět pohádky. 
 

Sekce PRKNO – p. Podlaha  
• Schůzka sekce bude co nevidět, musí se domluvit na podpisu smlouvy a vyúčtování 

 
Dobromysl – p. Prokop 

• Sekce se schází pravidelně, ….. 

• O. s. Na jedné lodi – přesunulo termín Česko-polské konference na středu 10. 11. 2010, 
Veronika Sokolová vystoupí s cca 15 minutovou prezentací na propagaci UNO, poté podá 
zprávu, jak vše dopadlo  

• Vánoční strom bude 11.11. 
 
NOSSJ - p. Prokop, p. Vystrčilová 

• Proběhla v obchodním centru Alkron Vernisáž výstavy „Svět očima klientů sociálních služeb“, jenž 
je jednou z akcí, které sociální sekce pořádá, záštitu přislíbil starosta města Jeseník, veškeré schůzky 
se konají v návaznosti na tuto akci  

• Nyní putuje výstava do Zlatých hor 
 

 APNO – p. Kropáč – omluven – informace příště 
• Budou mít schůzku, kde budou podepisovat smlouvu 

 
Hasičská sekce – p. Vystrčilová 

• Schůzka hasičské sekce bude 22. 11. kde bude zkontrolováno čerpání příspěvku na sekci 

• nyní ve spolupráci s hasičskou sekcí bylo zorganizováno další školení pro hospodáře, účetní, 
starosty a vedoucí odborných rad mládeže a velitelů, především o hospodaření, účetnictví a 
dotacích z OK 

 

Sociální sekce – p. Sibrová 
• schůzka s EKG probíhá pravidelně v sídle OOUN v Olomouci, byl zaslán dopis p. 

náměstkyni Kubjátové a dojednána schůzka s vedením sekce o problematice NO 
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Šumperská sekce – p. Matýsková 
• byla přestavena nová spolupracovnice na pozici pomocníka pro NO paní renáta Matýsková, místo 

pana Dvořáčka 
• p. Dvořáček i p. Vystrčilová jí předávají postupně materiály a informace ke své činnosti, od 1. 11. 

2010 na 0,25 úvazek 
 

K bodu 4. programu - Info ke konferenci o daňových asignacích organizovaná UNO 

 
Šnajdrová – žádost o dotaci podána osobně, pokud grant vyjde, bude se akce realizovat, pokud ne, odloží se 
o rok a budeme shánět opět finance, aby nedocházelo k informačnímu šumu a zbrzďovaní, bude p. Šnajdrová 
vše ohledně této akce zařizovat sama 

 

K bodu 5. programu - Granty na PC a internet 
Vystrčilová – předložena tabulka s přehledem žadatelů o příspěvek na PC a internet, vše prodiskutováno a 
schváleni další žadatelé (viz. Příloha) 

 

K bodu 6. programu - Semináře UNO na podzim 2010 
Vystrčilová – předložen aktualizovaný přehled seminářů UNO a seminářů pořádaných ve spolupráci 
s INspiro a KONEP 

Vystrčilová – ve spolupráci s KONEP proběhne seminář „Nebojte se partnerských vztahů“ v úterý 9. 11. 
2010 na 14:30 hod. na OUN Olomouc 

 

K bodu 7. Programu - Webové stránky UNO 
Vystrčilová – nové stránky www.uno-ok.cz spuštěny, průběžně opravovány nesrovnalosti 

Pokorný – předány „živé sestavy“ pro rychlejší tvorbu souborů pro PN 

 
 
K bodu 8. programu – Různé 

• Rudolf – přinesl návrh složek, které nechá zpracovat včetně cenové nabídky pro případ 
konference UNO a jiné příležitosti, odsouhlaseno 

• Rudolf – navrhnout termín krajského sněmu a informovat s žádostí o záštitu hejtmana OK 

• Vystrčilová – opět pozvat zástupce v komisích a výborech OK a všechny ostatní co měli 
zájem na jednání UNO 

• Beil – přednesl návrh na finanční příspěvek z UNO na pronájem kanceláře pro redaktora 
bulletinu UNO a umístění knihovny UNO v jeho kanceláři, návrh byl většinou zamítnut, 
umístění knihovny se bude řešit jinak a na práci redaktora nepotřebuje kancelář 

 

Jednání ukončil p. Podlaha v 18:50 hod. a poděkoval všem přítomným za účast. 

Další termín jednání předsednictva UNO je stanoven na čtvrtek 2. prosince 2010 od 16 hod na 
KÚ č. 320, od 15 hodin schůzka s PN. 
 
 
 
Ing. Marek Podlaha 


